
Falque: Nie wiem nic o wykupie

News - ASRoma.pl

(Il Tempo - A.Serafini) "Pogłoski na temat wykupu? W tej chwili nic nie

wiem i wolę myśleć o innych rzeczach". Iago Falque unika pytań odnośnie

swojej przyszłości, ale w tym samym czasie czeka na wiadomości z Trigorii.

Tak dyrektor sportowy Massara ocenia w tym samym czasie strategie, aby uzyskać

niezbędną płynność finansową do rozwoju styczniowego mercato Romy. Skrzydłowy

Torino (który jest własnością Romy) otrzymuje ciągle oferty z Francji, co jest

powodem, dla którego Giallorossi otworzyli rozmowy z kierownictwem Granaty. Na

stole negocjacyjnym jest gotowy wylądować też Iturbe, który skończył na

marginesie w Romie.
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